
Protokół Nr XL /09
z XL Sesji Rady Powiatu

w Ustrzykach Dolnych
z dnia 29 października 2009 r

Posiedzenie XL Sesji Rady Powiatu rozpoczęło się o godz. 14.00
w sali narad siedziby Starostwa Powiatowego w Ustrzykach Dolnych według
poniższego porządku obrad:

l. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
3. Informacja z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym.
4. Podjęcie uchwał w sprawach:

l) wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2009 r.,
2) udzielenia poręczenia długoterminowego kredytu bankowego

zaciągniętego przez Samodzielny Publiczny Zespół Opieki
Zdrowotnej w Ustrzykach Dolnych,

3) udzielenia pożyczki długoterminowej ,
4) wprowadzenia zmian do uchwały w sprawie określenia zadań, na

które przeznaczone zostały środki Państwowego Funduszu
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w planie finansowym dla
Powiatu Bieszczadzkiego na 2009 rok.

5) przyjęcia projektu herbu i flagi powiatu.
5. Analiza oświadczeń majątkowych radnych, kierowników jednostek

organizacyjnych oraz pracowników upoważnionych do wydawania
decyzji administracyjnych.

6. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi na nie.
7. Wolne wnioski i oświadczenia radnych.
8. Zakończenie obrad sesji.

Ad. 1

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Otwieram XL Sesję Rady Powiatu i stwierdzam, że na 15 radnych obecnych jest
13 radnych ( zgodnie z listą obecności ), w związku z tym obrady są
prawomocne. Następnie przeczytał porządek obrad pytając czy sąpropozycje
zmian w przedstawionym porządku obrad.
Propozycji zmian nie było.



Ad.2

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Poinformował, że protokół z poprzedniej sesji został podpisany, znajduje się on
w Biurze Rady i był do wglądu pań i panów radnych. Dlatego też zaproponował
aby przyjąć go bez odczytywania.
Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś uwagi odnośnie tego protokołu?
Uwag nie było.

Ad. 3

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. Informacja z działalności
Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym.
Proszę Panią Barbarę Pasionek o przedstawienie tej informacji.
Informacja stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 4, pkt.1

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2009r.

Głos zabiera Pani Barbara Pabis - Skarbnik Powiatu
Proponuje się zmniejszyć budżet powiatu o kwotę 1 780.628,98 zł. Na tą
kwotę składają się przychody w wysokości 290.000 zł. w formie pożyczki z
WFOŚ i GW na sfinansowanie deficytu ( czyli powiększamy deficyt), również
na zmniejszenie mają wpływ dotacje na usuwanie skutków klęsk żywiołowych,
które były wprowadzone do budżetu na podstawie promes. W chwili obecnej
jesteśmy po przetargach na wykonanie robót i ostateczne kwoty są
wprowadzone na podstawie decyzji.
Proponuje się również zmniejszyć wpływy ze sprzedaży składników
majątkowych o kwotę 290 000 zł. i tą kwotę wykazać jako zmniejszenie
deficytu.
Gmina Czarna udzieliła dotacji dla PCPR w wysokości 1500 zł. z
przeznaczeniem na mieszkanie chronione i ośrodki interwencji kryzysowej.
Oprócz tego ZSL wypracowało dochody w wysokości 6300 zł., natomiast BBS
wypracowała dochody w wysokości 12555,00 zł.
Otrzymaliśmy również dotację z kuratorium oświaty za przeprowadzone
matury w wysokości 7 923,00 zł.



Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jeszcze jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego
projektu uchwały?
W związku z tym, że więcej wniosków i uwag nie było Przewodniczący
odczytał projekt uchwały i następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Ad. 4, pkt.2

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
udzielenia poręczenia długoterminowego kredytu bankowego zaciągniętego
przez Samodzielny Publiczny Zespół Opieki Zdrowotnej w Ustrzykach
Dolnych.

Głos zabiera Pan Krzysztof Gąsior - Starosta
Proponuje się udzielić poręczenia kredytu długoterminowego zaciągniętego
przez SPZOZ w kwocie 1.700.000,00 zł. z przeznaczeniem na spłatę zaległych
składek ZUS, zaległych rat z tytułu zakupu sprzętu medycznego oraz
bieżących wydatków. Poręczenia proponuje się udzielić od listopada 2009 roku
do listopada 2015 roku.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jeszcze jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego
projektu uchwały?
W związku z tym, że więcej wniosków i uwag nie było Przewodniczący
odczytał projekt uchwały i następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Ad. 4, pkt.3

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie udzielenia pożyczki długoterminowej.



Głos zabiera Pan Krzysztof Gąsior - Starosta
Proponuje się zaciągnąć pożyczkę w WFOŚ i GW w wysokości 290.000,00 zł.
na zadanie pn. "Przebudowa oraz rozbudowa kompleksu sportowego BZSZ"
na termomodernizację i wymianę stolarki okiennej. Pożyczkę proponuje się
spłacać przez okres 8 lat czyli do 2017.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jeszcze jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego
projektu uchwały?
W związku z tym, że więcej wniosków i uwag nie było Przewodniczący
odczytał projekt uchwały i następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Ad. 6, pkt.4

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały w sprawie określenia zadań, na
które przeznaczone zostały środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób
Niepełnosprawnych w planie finansowym dla Powiatu Bieszczadzkiego
na 2009 rok.

Głos zabiera Pani Jowita Lach - Kierownik PCPR w Ustrzykach Dolnych
W poprzednim tygodniu Powiat Bieszczadzki otrzymał informację
o przyznani u dodatkowych środków finansowych z PFRON na ten rok
w wysokości prawie 29.000 zł. dokonano podziału tych środków przy
akceptacji Zarządu Powiatu, Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej oraz Rady
ds. Osób Niepełnosprawnych. Przyznane oraz niewykorzystane z innych zadań
środki finansowe przeznaczono głównie na te zadania, na których realizację
mamy największe zapotrzebowanie tj. zadanie dot. dofinansowania likwidacji
barier oraz zadanie dotyczące zwrotu kosztów zakupu sprzęt rehabilitacyjnego
i środków ortopedycznych.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jeszcze jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego
projektu uchwały?
W związku z tym, że więcej wniosków i uwag nie było Przewodniczący
odczytał projekt uchwały i następnie przystąpiono do głosowania.
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.



Ad. 5, pkt.5

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie przyjęcia projektu herbu i flagi powiatu.

Głos zabiera Radny Pan Marek Andruch, który przedstawia uzasadnienie
merytoryczne jakie zostanie skierowane do zaopiniowania przez Komisję
Heraldyczną przy MSWiA.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu
uchwały?
W związku z tym, że wniosków i uwag nie było Przewodniczący odczytał
projekt uchwały i następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych.
12 głosów - "za", 1 głos - "wstrzymujący"
Uchwała została podjęta Uchwała w załączeniu.

Ad.5

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. Analiza oświadczeń
majątkowych radnych, kierowników jednostek organizacyjnych oraz
pracowników upoważnionych do wydawania decyzji administracyjnych.

Przedstawione analizy przez Starostę i Przewodniczącego Rady stanowią
załącznik do protokołu.

Ad.6

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. Interpelacje i zapytania
radnych.

Głos zabiera Radny Pan Franciszek Konopelski, który proponuje aby zaprosić
przedstawiciela Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska w Rzeszowie
celem omówienia problemu retort do wypału węgla drzewnego.



Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak- informuje, że na kolejną Sesję
zostanie zaproszona Pani Magdalena Grabowska Dyrektor Regionalnej
Dyrekcji Ochrony Środowiska i będzie możliwość przedyskutowania tego
problemu.

Ad.7

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. wolne wnioski
i oświadczenia radnych.

Przewodniczący Rady odczytuje otrzymany list z podziękowaniami od Powiatu
Ropczycko - Sędziszowskiego za udzielone wsparcie finansowe.

Wolnych wniosków i oświadczeń nie było.

Ad.8

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. zakończenie obrad sesji.
W związku z wyczerpaniem porządku obrad zamykam XL Sesję Rady Powiatu.

Przewodniczący Rady PowiatuProtokołowała
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